



Protokoll

Styrelsemöte nummer 1, Friluftetsfrämjandet Region Öst 2016-05-19

Plats: Skype

Närvarande: Anders Ohlsson	Ordförande	Klas Qvarnström	Kassör
Lars Hermansson	Ledamot	Esbjörn Petersson	Ledamot
Håkan Eriksson	Ledamot	Matilda Andersson	Ledamot
Lisa Örtbrandt	Ledamot	Julia Lernman	Ledamot
Eva Karlsson	VU	Linda Staaf	Adjungerad

Frånvarande: Lars Hermansson

§

1 Mötet öppnas

Ordförande förklarar mötet öppnat.

2 Dagordningen godkänns.

3 Val av justerare: Julia Lernman väljs enligt justerarlista.

4 Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna.

5 Beslut sedan förra mötet:

Inga beslut sedan förra mötet.

6 Rapporter

a) Ekonomi

Linda berättade att vi efter första kvartalet ligger cirka 25 000kr back i resultatrapporten, men att det är tre kvartal kvar och att vi ligger bättre till i år efter första kvartalet än vad vi gjorde under 2015.

b) VU

Eva jobbar på med bl.a. kommande Ungdomsstämman och vart den ska vara. Vi måste hitta fler ungdomsrepresentanter, vi har rätt att skicka 6st ombud. Julia och Matilda pratar ihop sig och kommer med förslag på kandidater. Matilda samordnar sökandet av ombud.

Projekt Skogshjältar avslutat, Eva håller nu på med en slutrapport om det. Allemansrättsprojektet rullar på och man förbereder en ny, större ansökan. Hon ska snart träffa Adrian Clarke i Linköping för att tala vidare om Outdoor Camp och de pengar från "Meningsfull väntan" som skulle kunna gå till projektet. Hon hjälper till med ansökan. Ansökningar ska vara inne senast 5/6.



c) Regionstämman 23/4

En lyckad stämma. Det var inte så många deltagare, men de som var där var nöjda. Bra föreläsare och samtal.

d) Årsstämman

Matilda och Anders åker från styrelsen tillsammans med Eva. Även Adrian Clarke, Eivor Folkesson och Martin Liepe är ombud från Region Öst på Riks Årsstämma i Stockholm 28/5. Inga stora frågor på dagordningen i år.

e) Ledarveckan Sommar

Ledarveckan slår rekord igen! Vi har 420st anmälda, och förra året hyrdes 162 stugor ut i Idre Fjäll, i år är man uppe i 170st redan nu. Allt är under kontroll. Bokningen släpps den 27/5.

Istället för en stor kåta blir det 5-6st mindre kåtor vid Tältkåteplatsen. Just nu jobbar man på att hitta värdar till veckan.

f) ACÖM-mötet i Norrköping 14-15/5. Jörg, Ulrika, Christer och Annelie kom från Mitt. Anders, Eva och Esbjörn från Öst och Linda från kansliet. Under mötet talade man om profilkläder, Fortbildningsweekend i Isaberg, Ledarveckan Sommar, Friluftsakademin, en ev gemensam regionstämma 2017.

g) Arbetsgrupperna. Arbetet med de nya arbetsgrupperna där styrelsen jobbar närmre kansli och Utbildningsteam startar till hösten. Vi kommer att bjuda in UT Barn och UT Alpint för gemensamma träffar ihop med Region Mitt.

7 Utbildningar

a) Genomförda

Kajakkursen 11 st, Borensberg barn 16st, Kalmar barn 7st och Växjö barn 12 st. Samt att stämman genomfördes med 35st deltagare.

b) Planerade

Ånnaboda barn och Växjö barn, ingen av dem har anmälningar i nuläget. Rimforsa barn har 8st anmälda.

Lisa berättade om deltagare på barnutbildning i Kalmar som egentligen skulle ha utbildning för Skogsmulle i förskolan. Vad gäller här, ska de gå våra barnutbildningar eller ska de gå på det som arrangeras i andra regioner?

8 Skrivelser

Inga inkommande skrivelser.

Utgående var nyhetsbrev Regionfrämjaren som kom ut i mitten av april.



9, Övriga frågor

- a) Upptaktsträff till hösten
Lör-Sön 3-4/9 preliminärt. Tanken är att vara på Omberg och varva aktivitet med möten. En träff för både kansliet och styrelsen.
- b) Nu verksamhetsplan är på gång från Riks. Vi utgår från deras mall när vi till hösten ska sätta vår verksamhetsplan inför 2017.
- c) Bilder på Julia och Håkan behövs till hemsidan. Skicka in dessa till kansliet som uppdaterar webben.
- d) Profilkädrer. Alpina teamet äskar medel för nya skidjackor. Jackorna kostar 2000kr/st och regionen bidrar med 1000kr/jacka till de aktiva medlemmarna i teamet, de som är verksamma under år 2016. Resterande summa står de själva för genom att antingen betala in 1000kr till regionen, eller genom att avstå arvodering. Styrelsen beslutar att stå för skidjackor till alpina teamet för 20 000kr.

10 Nästa möte

Nästa möte blir prel den 3-4/9 på Omberg.

11 Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.

Jönköping 2016-05-19

Justeras

Justeras

Vid protokollet

Anders Ohlsson
Ordförande

Julia Lernman
Justerare

Linda Staaf
Mötessekreterare